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Protokół Nr XLVI.2014 

z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 16 kwietnia 2014 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 11
05 

otworzył obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 8 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Katarzyna Goździewska, p. Anna Ludwiniak, p. Adam Ludwiniak, p. Andrzej Milczarek, 

p. Jan Papis, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zwrócił się z wnioskiem 

o wprowadzenie do porządku obrad zmiany kolejności omawiania spraw i przeniesienia: 

- punktu Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2013 roku, po 

punkcie nr 4, 

- punktu Sprawozdanie wybranych organizacji pozarządowych korzystających 

z dofinansowania gminy Halinów w roku 2013, po punkcie nr 5, 

- punktu Informacja kierownika MOPS w Halinowie pt. ”Ocena zasobów pomocy 

społecznej”, po punkcie nr 6, 

- punktu Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku, po punkcie 

nr 7. 

Na salę weszła radna p. Anna Ludwiniak. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad nowych punktów: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów, jako punkt nr 16, 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów, jako punkt nr 17, 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 16 kwietnia 2014 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 16 kwietnia 2014 roku. 
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Głosowanie zmian w porządku obrad: 

1. Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie o wprowadzenie do porządku 

obrad zmiany kolejności omawiania spraw i przeniesienia: 

 punktu Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2013 roku, 

po punkcie nr 4, 

 punktu Sprawozdanie wybranych organizacji pozarządowych korzystających 

z dofinansowania gminy Halinów w roku 2013, po punkcie nr 5, 

 punktu Informacja kierownika MOPS w Halinowie pt. ”Ocena zasobów pomocy 

społecznej”, po punkcie nr 6, 

 punktu Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w 2013 roku, po punkcie nr 7. 

2. Wniosek Burmistrza Halinowa p. Adam Ciszkowski o wprowadzenie do porządku obrad 

nowych punktów: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów, jako punkt nr 16, 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów, jako punkt nr 17, 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek i nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, p. Andrzej Milczarek, 

p. Jan Papis, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XLVI sesji w dniu 16 kwietnia 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2013 roku. 

6. Sprawozdanie wybranych organizacji pozarządowych korzystających z dofinansowania 

gminy Halinów w roku 2013. 

7. Informacja kierownika MOPS w Halinowie pt. ”Ocena zasobów pomocy społecznej”. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku. 
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9. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

10. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

11. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

12. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 442. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok – Druk Nr 443. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania środków finansowych 

na rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywnej dla policjantów 

z Komisariatu Policji w Halinowie – Druk Nr 444. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 449. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 450. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk 

Nr 445. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 446. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 447. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 448. 

22. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 3 marca 

2014 roku. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

20 marca 2014 roku. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie sesji. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam  Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 3 marca 2014 roku do 

16 kwietnia 2014 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 57 umów oraz 29 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 04.03.2014 – spotkanie w Eko-Inwestycji, 

 07.03.2013 – konwent wójtów i burmistrzów w Mrozach, 

 11.03.2014 – spotkanie w Urzędzie Gminy Jakubów dot. utworzenia RIPOK-u w gminie 

Jakubów, 

 13.03.2014 – spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji  p. Robertem Żebrowskim, 

Z-cą komendanta p. Zbigniewem Pucelak, Komendantem Policji w Halinowie p. Rafałem 

Pałdyna oraz Wójtem Gminy Dębe Wielkie dot. dodatkowych patroli/godzin policyjnych 

dla Policjantów z Komisariatu Policji w Halinowie, 

 14.03.2014: 

 spotkanie z prezesem WFOŚiGW w Warszawie dot. rozszerzenia projektu Spółki 

Eko-Inwestycja o II etap Okuniewa, 

 podpisanie umowy na kolejne dofinasowanie budowy sali gimnastycznej w Cisiu, 

 Walne Zebranie Sprawozdawcze ZOSP RP Halinów, 

 15.03.2014 – rozstrzygnięcie konkursu „Multimedia w matematyce” w szkole w Cisiu, 

 20.03.2014 – XLV sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Halinowie, sesja odbyła się 

w Brzezinach, 

 22.03.2014: 

 obchody światowego dnia wody, zostały zorganizowane przez Zakład Komunalny 

w Halinowie, 

 Gala finałowa konkursu „O wawrzyn-najbardziej aktywne i bezpieczne sołectwo 

z subregionu siedlecko-ostrołęckiego” w Siedlcach. Wyróżnienie otrzymał 

p. Krzysztof Mościcki sołtys Okuniewa, 

 zebranie mieszkańców w Michałowie, 

 26.03.2014 - spotkanie wójtów i burmistrzów w Mrozach w/s utworzenia RIPK-u 

w Jakubowie, 

 30.03.2014 - 183 Rocznica bitwy pod Dębem Wielkim, 

 01.04.2013 - wizyta dzieci z Danii w ramach programu Comenius, 

 02.04.2014 - XII gminny konkurs matematyczny w ZS Halinów, 

 03.04.2014 - wizyta przedszkolaków w Urzędzie,  

 04.04.2014: 

 wizyta dzieci z Macedonii w ramach programu Comenius 

 spotkanie z p. Burmistrzem Sulejówka w/s ZIT, 
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 08.04.2014: 

 spotkanie w Jakubowie w/s utworzenia RIPKO-u w Jakubowie, 

 spotkanie z panią dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku, 

 14.04.2014 - spotkanie wielkanocne z pracownikami Urzędu oraz radnymi, sołtysami 

i kierownikami jednostek. 

Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował o otrzymaniu przez sołtysa Okuniewa p. Krzysztofa 

Mościckiego wyróżnienia w konkursie „O Wawrzyn” - nagrody na najbardziej aktywne 

i bezpieczne sołectwo z subregionu siedlecko-ostrołęckiego". Konkurs miał na celu promowanie 

gospodarności i przedsiębiorczości wśród sołtysów i sołectw. W imieniu Gminy Halinów 

Burmistrz Halinowa złożył gratulacje sołtysowi. 

Na salę wszedł radny p. Jan Papis. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki złożył podziękowania wszystkim mieszkańcom 

Okuniewa za wsparcie w działaniach dla sołectwa Okuniew oraz Burmistrzowi Halinowa, 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie, radnym oraz radnym powiatowym za 

inspiracje do działań. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informacje 

dotyczące działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. 

o: 

 trwających pracach przy przebudowie ul. Jana Pawła II w Halinowie, wykonawca 

DOWBUD-C, termin do 15.09.2014 r., obecnie zaawansowanie prac wynosi ponad 60%, 

 trwających pracach przy budowie gimnazjum w Halinowie, wykonawca CETUS, koszt 

6 880 00,00 zł, obecnie trwają prace przy zalewaniu ław fundamentowych, 

 trwających pracach przy budowie sali gimnastycznej w Cisiu, wykonawca REMBUD 

z Garwolina, koszt 1 143 814,32 zł, 

 trwających pracach przy budowie SUW w Wielgolesie Duchnowskim (prace 

rozbiórkowe i ziemne), wykonawca Gutkowski Jan z Leszna, kwota 1 934 119,10 zł 

 trwających pracach kanalizacyjnych na ul. Leśnej, Długiej i Zduńskiej w Okuniewie 

(Spółka Eko-Inwestycja), 

 ogłoszeniu w dniu 11.04.2014 r. przez Spółkę Eko-Inwestycja przetargu na budowę 

kanalizacji w Okuniewie w ramach II etapu – rozszerzenia, po uzyskaniu zgody 

z Ministerstwa Środowiska na rozszerzenie.  

Ulice: 1 Maja, Południowa, Działkowa (od Południowej w str. Miłosnej), Jeździecka, 

Ułańska, Zacisze, Kozacka, Husarii, Sosnowa, Projektowana, 2 część Konopnickiej, 

pozostała część Szkolnej z zewnętrznymi drogami, Stokrotki, Zielna, pozostała część 

Lipowej.  

Termin składania ofert do 23.05.2014 r, 

 podpisaniu umowy z firmą TOMIRAF, Glina, na kwotę  154 611,90 zł, w ramach 

rozstrzygniętego przetargu na „Bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni 

bitumicznej i z asfaltu frezowanego”, 

 podpisaniu umowy z firmą TOMIRAF, Glina, na kwotę 330 814,90 zł, w ramach 

rozstrzygniętego przetargu na „Bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni 

gruntowo-żwirowej i tłuczniowej”, 



 

 

6 

 

 podpisaniu w dniu 16.04.2014 r. umów na łączną kwotę 117 207,00 zł, w ramach 

rozstrzygniętego przetargu na „Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowych 

budowy oświetlenia drogowego w Gminie Halinów w 2014 r” na:  

1) zadanie I (Zakład Wykonawstwa Instalacji i Sieci Elektroenergetycznych Robert 

Kudliński): 

a) Halinów, ul. Paderewskiego od istniejącego oświetlenia do ul. Okuniewskiej; 

b) Halinów, ul. Przygraniczna i 4 boczne, zgodnie z zał. mapowym; 

c) Halinów, ul. Bema na odcinku od ul. Okuniewskiej do ul. Lazurowej w Cisiu 

i ul. Lazurowa w Cisiu, 

2) zadanie II (Zakład Wykonawstwa Instalacji i Sieci Elektroenergetycznych Robert 

Kudliński): 

a) Długa Kościelna, ul. Herberta i przedłużenie ul. Herberta w Halinowie (do 

ul. Zachodniej);  

b) Długa Kościelna, ul. Szczęśliwa, 

3) zadanie III (Zakład Wykonawstwa Instalacji i Sieci Elektroenergetycznych Robert 

Kudliński): 

a) Cisie ul. Staropolska; 

b) Cisie, ul. Dworcowa na odcinku od ul. Lokalnej do ul. Młynarskiej i ul. Młynarska; 

c) Cisie, ul. Środkowa (cała) i ul. bez nazwy łącząca ul. Wschodnią z ul. Powstania 

Styczniowego, 

4) zadanie IV (Zakład Robot Elektrycznych „ELEKTROPOL” Mieczysław Nagraba): 

a) Długa Szlachecka, ul. Poprzeczna, Dąbrowskiego (częściowo - od ul. Poprzecznej 

do granicy m. Sulejówek) i ul. Filemona; 

b) Długa Szlachecka, ul. Matejki, 

5) zadanie V (Zakład Wykonawstwa Instalacji i Sieci Elektroenergetycznych Robert 

Kudliński): 

a) Wielgolas Brzeziński, ul. Szafirka, ulica bez nazwy (po drugiej stronie torów) na 

dz. 28 od przejazdu PKP do dz. 96/1 i ul. Bluszczowa; 

b) Wielgolas Brzeziński, ul. Królowej Jadwigi od istniejącego oświetlenia do 

ul. Mazowieckiej 

c) Wielgolas Brzeziński, ul. Mieszka I; 

d) Brzeziny wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 721 od istniejącego oświetlenia do pętli 

autobusowej (wzdłuż szkoły), 

6) zadanie VI) (Zakład Wykonawstwa Instalacji i Sieci Elektroenergetycznych Robert 

Kudliński): 

a) Grabina, ul. Grabińska od istniejącego oświetlenia do ostatniego domu 

jednorodzinnego; 

b) Królewskie Brzeziny, ul. bez nazwy, zgodnie z zał. mapowym, 

7) zadanie VII (Zakład Robot Elektrycznych „ELEKTROPOL” Mieczysław Nagraba): 

a) Michałów-Bankówka, bez nazwy, zgodnie z zał. mapowym od istniejącego 

oświetlenia do granicy z gminą Dębe Wielkie; 

b) Okuniew, ul. Stanisławowska od istniejącego oświetlenia do dz. 112/3 i w drodze 

na dz. 112/3. 

 podpisaniu umowy na budowę II etapu chodnika w Michałowie w ramach rozszerzenia, 

wykonawca Stanisław Czerepiński, koszt, 102 000,00 zł, 

 wybraniu przez MZDW wykonawcy na „Remont nawierzchni drogi wojewódzkiej nr 637 

na odcinku od km 30+516 do km 31+610, tj. 1,094 km w Michałowie, wykonawca 

PBDiM, Mińsk mazowiecki, kwota 390 351,08 zł brutto, 
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 podpisaniu umowy z WIMET na malowanie znaków poziomych po okresie zimowym na 

kwotę 8 233,62 zł, 

 podpisaniu umowy z ELWIX na sprzątanie ulic po okresie zimowym na kwotę 

31 358,96 zł, 

 wyłożeniu plan zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Grabina, termin 

wyłożenia 14.04-08.05.2014 r., termin składania uwag do 23.05.2014 r., dyskusja 

publiczna 28.04.2014 r. o godz. 16
00

, 

 obwieszczeniach Burmistrza Halinowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia planów 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Hipolitów, Mrowiska, Desno, dla 

części Wielgolasu Duchnowskiego i Żwirówka, termin składania wniosków do dnia 

13.06.2014 r.. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że w dniu 24.04.2014 r. odbędzie się 

przed WSA w Warszawie rozprawa dotycząca skargi Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska” w Halinowie na plan Okuniewa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie o wykonanie oświetlenia w m. Stary Konik wzdłuż 

drogi krajowej w ramach funduszu sołeckiego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że projekt, na 

który były przeznaczone pieniądze funduszu sołeckiego, jest już wykonany oraz jest pozwolenie 

na budowę. Następnie poinformował, że inwestycja będzie realizowana w bieżącym roku. 

Radna p. Anna Ludwiniak złożyła podziękowania za wspomaganie działań szkoły 

w Halinowie odnosząc się do gminnego konkursu matematycznego oraz do przyjęcia gości 

z zagranicy.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje.  

5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2013 roku 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2013 roku przedstawiła 

i omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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6. Sprawozdanie wybranych organizacji pozarządowych korzystających 

z dofinansowania gminy Halinów w roku 2013 

Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego ''HALINÓW TEAM'' p. Wojciech Bogdaniuk 
przedstawił informację na temat działalności klubu, wykorzystania dotacji otrzymanej od Gminy 

Halinów w 2013 roku oraz wykonanych remontów w sal w podziemiach ZS w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

następnie zadał pytanie, czy rodzice dopłacają do prowadzonych przez klub zajęć pozostałych 

dla dzieci.  

Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego ''HALINÓW TEAM'' p. Wojciech Bogdaniuk 
wyjaśnił, że klub jest stowarzyszeniem, który ma odpłatną działalność statutową, dlatego rodzice 

płacą za zajęcia swoich dzieci. Otrzymane dotacje stanowią 23% obrotów klubu, resztę to są 

wpłaty rodziców. 

Radny p. Jan Papis stwierdził, że zajęcia MMA nie są odpowiednie dla młodzieży, bardziej 

przeznaczone są dla osób dorosłych. 

Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego ''HALINÓW TEAM'' p. Wojciech Bogdaniuk 

wyjaśnił, że zajęcia są dobrowolne i prowadzi je trener boksu po AWF. Dyscyplina sportu MMA 

z agresją nie ma nic wspólnego. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do większych 

i poważniejszych kontuzji w piłce nożnej niż w MMA. 

Na salę wszedł radny p. Andrzej Milczarek. 

Radna p. Anna Ludwiniak zaproponowała wyjazdowe posiedzenie komisji w celu wizytacji 

zaadaptowanych pomieszczeń. Następnie radna odniosła się do stanu pomieszczeń przed 

remontem, które nie były używane. Ponadto radna poinformowała, że Prezes Klubu zaoferował 

bezpłatne zajęcia grupie uczniów z rodzin z problemami finansowymi. 

Radny p. Marcin Sukiennik poparł działalność Klubu. Ponadto radny złożył gratulacje i życzył 

powodzenia w dalszej działalności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński podziękował Klubowi 

za wspieranie gminy Halinów. Następnie wyraził nadzieję o rozwoju dalszej współpracy. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

7. Informacja kierownika MOPS w Halinowie pt. ”Ocena zasobów pomocy 

społecznej” 

Informację pt. ”Ocena zasobów pomocy społecznej”
3
 przedstawiła: Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, czy fundusz alimentacyjny jest zabezpieczony 

w budżecie Gminy. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak poinformowała, 

że Wojewoda pokrywa 100% funduszu alimentacyjnego, a MOPS ma za zadanie prowadzić 

postępowanie wobec dłużników alimentacyjnych. 

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 16 kwietnia 2014 roku. 
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Radny p. Dawid Wojda złożył wniosek, aby zaprosić przedstawicieli MOPS na posiedzenie 

Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał następujące 

pytania: 

a) „do których DPS-ów są skierowani mieszkańcy”? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak poinformowała, 

że do DPS-ów samorządowych w zależności od schorzeń podopiecznych. 

b) „czy rozważano skierowanie podopiecznych do prywatnych DPS-ów, 

np. w Hipolitowie”? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak poinformowała, 

że nie było to rozważane. Ponadto Kierownik MOPS wyjaśniła, że dokumenty są przekazywane 

do PCPR-ów, które następnie odsyłają mieszkańca do DPS-ów. Następnie Kierownik MOPS 

wyjaśniła, że MOPS nie ma uprawnień do kierowania bezpośrednio podopiecznych do DPS-ów. 

c) „czy jest kolejka do DPS w Mieni”? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak poinformowała, 

że nie ma kolejki. 

d) „czy dofinansowanie na opał jest w postaci bonu czy w naturze”? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak w odpowiedzi 

poinformowała, że węgiel jest dostarczany do mieszkańców (w szczególnych przypadkach 

dostarczany jest workach) bądź mieszkańcy otrzymują pieniądze na zakup, który musi być 

udokumentowany fakturą. 

e) „jaka jest skuteczność procedur ściągalności wobec dłużników alimentacyjnych”? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak wyjaśniła, że jest 

bardzo niska ściągalność. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje.  
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8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2013 roku 

Sprawozdanie
4
 z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku przedstawiła 

i omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zwrócił się z prośbą o unormowanie 

opłat za godzinę za udostępnianie hali sportowej w Halinowie oraz sali w podziemiach, aby 

stowarzyszenia otrzymujące dofinansowanie z Gminy były traktowane jak pozostałe. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska wyjaśniła, że 

organizacje pozarządowe mogą składać wniosek do Burmistrza o obniżenie stawek opłaty za 

wynajęcie hali sportowej w Halinowie. Następnie po zaopiniowaniu wniosków przez 

Burmistrza, Dyrektor może zastosować obniżenie stawek dla danej organizacji. Ponadto 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej poinformowała, że opłaty za korzystanie 

z hali sportowej czy sali w podziemiach są uzależnione od liczby godzin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie, dlaczego 

UKS Halinów Team płaci za reklamę umieszczoną na obiekcie szkolnym, a inne stowarzyszenia 

nie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że Klub nie złożył wniosku 

o zwolnienie z kosztów umieszczenia reklamy. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska poinformowała, 

że UKS Halinów Team sam podjął decyzję o częściową opłatę za wynajem sal. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zaproponował, aby organizacje, które nie czerpią zysków 

z działalności, były zwolnione z opłat za umieszczanie ogłoszeń informujących o działalności na 

budynkach gminnych.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej 

w Halinowie zostały określone opłaty za umieszczenie reklam. Następnie Burmistrz Halinowa 

poinformował, że jest możliwość złożenia wniosku o obniżenie bądź zwolnienie z powyższych 

opłat. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska wyjaśniła, że 

odpłatna działalność pożytku publicznego nie jest działalnością dla zysku, ani działalnością 

gospodarczą. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje a następnie ogłosił przerwę o godz. 12
46

. Obrady wznowiono o godz. 13
00

. 

                                                 
4
 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 16 kwietnia 2014 roku. 
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9. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Dawid Wojda odniósł się do wniosku Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie 

o sfinansowanie zakupu nowego ekonomicznego samochodu. Ponadto radny zadał pytanie, czy 

inicjatywa przedstawienia na sesji Rady Gminy Dębe Wielkie propozycji dofinansowania 

z budżetu Gminy Dębe Wielkie w części zakupu nowego samochodu jest słuszna i zasadna. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski stwierdził, że partycypowanie Gminy Dębe Wielkie 

w kosztach zakupu nowego samochodu jest suwerenną decyzją. Następnie zaproponował, 

zamiast sesji, spotkanie koordynacyjne z Komendantem Powiatowym Policji a następnie 

spotkanie z Wójtem p. Krzysztofem Kalinowskim, ponieważ Gmina nie weźmie na siebie 

całości kosztów zakupu nowego samochodu. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, czy Gmina wystąpiła do GDDKiA w sprawie 

usunięcia uschniętych i przewalających się drzew na poboczu przy drodze krajowej nr 2 na 

odcinku od ul. Warszawskiej w Hipolitowie w stronę Mińska Mazowieckiego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że uschnięta drzewa znajdują się 

na prywatnych posesjach. Następnie poinformował, że GDDKiA wystąpi do właścicieli posesji 

z interwencją, aby wystąpili z wnioskiem o wycinkę. 

Radny p. Andrzej Milczarek w imieniu mieszkańców w Okuniewie zwrócił się z prośbą 

o zmianę organizacji ruchu na ul. Szkolnej w Okuniewie, aby na odcinku od 

ul. Stanisławowskiej do ul. Konopnickiej zmienić na ulicę jednokierunkową. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na obecną chwilę nie 

ma możliwości wprowadzenia zmiany organizacji ruchu na ul. Szkolnej, ponieważ 

ul. Konopnickiej jest drogą gruntową, która będzie utwardzona asfaltem po zakończeniu budowy 

kanalizacji sanitarnej w II etapie. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa zwrócił się z prośbą 

o złożenie wniosku przez większość mieszkańców, ponieważ zadania są podzielone odnośnie 

zmiany organizacji ruchu na ul. Szkolnej. 

Radny p. Andrzej Milczarek zwrócił się z prośbą, aby na każdym posiedzeniu komisji był 

obecny Burmistrz Halinowa bądź jego przedstawiciel. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że będzie miał to na uwadze. 

Radny p. Andrzej Milczarek odnośnie wniosków na dodatkowe remonty zasugerował, aby 

wprowadzić pełną stabilizację planując budżet dla szkół. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że wniosek jest wnioskiem i należy go 

rozpatrzeć biorąc pod uwagę możliwości finansowe budżetu Gminy. Ponadto stwierdził, że 

występują nagłe sytuacje, które Dyrektor danej placówki nie mógł przewidzieć w trakcie 

ustalania budżetu szkoły. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie, czy Burmistrz Halinowa przeprowadził rozmowy 

z właścicielami posesji przy ul. Jana Pawła II w sprawie możliwości dokonania modernizacji 

tych posesji. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że Gmina nie ma urzędowych możliwości, 

aby bezpośredniego wpłynąć na to, co się dzieje na działkach prywatnych. 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił uwagę na problem oznakowania na ul. Czumy przy przejeździe 

kolejowym w Józefinie i brak odpowiedniego oznakowania mówiącego, iż powyższa ulica jest 

drogą podporządkowaną. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że trwają uzgodnienia na 

temat zmiany organizacji ruchu na ul. Czumy poprzez zamontowanie progów zwalniających. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) „czy Gmina rozważa wykonanie oświetlenia bądź chodnika na ul. Czumy”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że ul. Czumy jest drogą 

serwisową PKP a droga gminna miałaby przebiegać obok tej drogi. Ponadto Zastępca Burmistrza 

Halinowa poinformował, że w przyszłości w ramach ZIT jest propozycja połączenia ciągu 

pieszo-rowerowego od ul. Konopnickiej w stronę ul. Stołecznej. Następnie poinformował, że 

w bieżącym roku zostanie doświetlona ul. Konopnickiej do końca do ul. Czumy. W następnych 

latach w miarę możliwości zostanie wykonane oświetlenie na ul. Czumy, która jest jedną 

z ważniejszych dróg do oświetlenia. 

b) „kto jest organizatorem święta Miasta i Gminy Halinów”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że organizatorem jest 

Gminne Centrum Kultury. Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował, że firma, która jest 

wybierana poprzez zapytania ofertowe, dzierżawiła i zarządzała placem. Następnie Burmistrz 

Halinowa poinformował, że wynajęcie placu jest dużym dochodem dla organizatora oraz 

wpływa na jakość imprezy. 

Radny p. Leszek Gelo wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna w latach ubiegłych miała wątpliwości, 

co do sposobu wyłaniania firmy zewnętrznej wynajmującej plac, pozyskania i rozliczania 

sponsorów oraz do samego działania firmy zewnętrznej. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że kto przedstawi najwyższą ofertę, ten 

będzie mógł dzierżawić plac. 

Radny p. Bogdan Janczarek złożył podziękowania za wykonanie zmiany organizacji ruchu na 

skrzyżowaniu ul. Postępu i ul. Kościelnej w Okuniewie. 

Sołtys p. Jan Stankiewicz zadał pytanie, czy budowa RIPOK-a w gminie Jakubów będzie miała 

jakikolwiek wpływ na budowę zakładu utylizacji odpadów w gminie Zielonka. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że w budowę RIPOK-a w gminie 

Jakubów są zaangażowani samorządowcy z terenu powiatu Mińskiego, aby odbiór odpadów na 

terenie powiatu był tańszy. Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że praktycznie 

budowa RIPOK-a w gminie Jakubów nie ma żadnego związku ze sprawą zakładu w gminie 

Zielonka. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w dniu 4 kwietnia 

2014  firma Mosty Katowice Sp. z o.o. podpisała z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych 

i Autostrad Oddział Warszawa umowę na opracowanie dokumentacji projektowej dla inwestycji 

pod nazwą „Budowa autostrady A2 Warszawa – Kukuryki na odcinku węzeł „Lubelska” – 

początek obwodnicy Mińska Mazowieckiego. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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10.  Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Posiedzenia Komisji: 

 18.03.2014 r. zaopiniowano projektu uchwały w sprawie założenia Gimnazjum 

Dwujęzycznego w Brzezinach i włączenia go w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Brzezinach.  

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Posiedzenia Komisji: 

 17.03.2014 r. omówiono: 

- informację UM na temat bezpieczeństwa sanitarnego i zdrowotnego w gminie 

Halinów, 

- projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

 15.04.2014 r. omówiono: 

- informację z działalności Gminnej Komisji ds. rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz działań wspierających politykę prorodzinną i rodzin 

wspierających w roku 2013, 

- informację o stanie porządku publicznego i sytuacji kryminalnej oraz stanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Halinów, 

- projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu radnego 

p. Marcina Pawłowskiego Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Posiedzenia Komisji: 

 19.03.2014 r. zaopiniowano: 

- projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023, 

- projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok, 

 15.04.2014 r. zaopiniowano: 

- projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023, 

- projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok, 

- projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania środków 

finansowych na rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywnej dla 

policjantów z Komisariatu Policji w Halinowie. 
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Wniosek Komisji: rozpoczęcie rozmów z rodzicami w sprawie przejęcia obiektu w Chobocie 

w zarząd Stowarzyszenia Rodziców. 

Radny p. Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Posiedzenia Komisji: 

 19.03.2014 r. omówiono: 

- oświetlenie na terenie gminy Halinów, 

- budowę i modernizację dróg na terenie gminy Halinów, 

- projekty uchwał na najbliższą sesję rady Miejskiej w Halinowie, 

 07.04.2014 r. omówiono: 

- projekt planu zagospodarowania przestrzennego m. Grabina. 

Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 10.04.2014 r. omówiono: 

- zmiany w Statucie Zakładu Komunalnego w Halinowie, 

- projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

Posiedzenia Komisji: 

 17.03.2014 r. omówiono: 

- informację nt. nowego systemu gospodarki odpadami na terenie Gminy Halinów, 

- projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

 10.04.2014 r. omówiono: 

- sprawozdanie z działalności Spółki EKO-INWESTYCJA za 2013 rok.  

- projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Posiedzenia Komisji: 

 18.03.2014 r. – przeprowadzono kontrolę w zakresie dotacji udzielonych przez 

Burmistrza Halinowa organizacjom pozarządowym w latach 2010-2012 

 27.03.2014 r. – przeprowadzono kontrolę w zakresie projektu e-urząd. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

i następnie zwrócił się z prośbą, aby Burmistrz Halinowa na najbliższym posiedzeniu Rady 

Nadzorczej Spółki określił, w jakiej formie i w jakim zakresie radni mogą zapoznać się 

z dokumentami Spółki Eko-Inwestycja oraz jaki ma zamiar Prezes Spółki będzie respektować 

zapoznawanie się z tymi dokumentami. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w jak najszybszym możliwym 

terminie prośba przedmówcy zostanie zrealizowana. Następnie Burmistrz Halinowa 

poinformował, że wystąpił do Prezesa Spółki o wszystkie dokumenty, które zostaną 

udostępnione Radzie. Ponadto w terminie późniejszym poinformuje Radę o posiedzeniu Rady 

Nadzorczej. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o przekazanie sprawozdania Spółki drogą 

elektroniczną. 

5. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo Rodzinny Ogród Działkowy Okuniewa Aronia dot. sprzeciwu i protestu odnośnie 

prowadzonej działalności przez ZUA Marek Bakun w Okuniewie, 

 pismo Referatu Edukacji i Polityki Społecznej dot. informacji o otrzymaniu przez SRT 

dotacji z budżetu Gminy Halinów pod względem merytorycznym w dyspozycji REPS, 

 pismo radnego powiatu mińskiego dot. wykonania przez ZDP w Mińsku Mazowieckim 

przejścia dla pieszych w Halinowie na skrzyżowaniu ulic Okuniewskiej i 3-go Maja, 

 pismo mieszkanki Okuniewa dot. sprzeciwu i protestu odnośnie prowadzonej 

działalności przez  ZUA Marek Bakun w Okuniewie, 

 pismo mieszkańca Okuniewa przekazujące przekazania protest/skargę mieszkańców 

Okuniewa kategorycznie sprzeciwiających się istnieniu sortowni odpadów w Okuniewie, 

 pismo Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie dot. zakupu urządzenia 

ALCOBLOW w ilości dwóch szt., 

 pismo dot. odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Halinów działek położonych w Długiej 

Kościelnej, 

 odpowiedź Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w Warszawie 

Departament Środowiska dot. funkcjonowania ZUA Marek Bakun w Okuniewie oraz 

procedury uchwalania Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami dla Mazowsza na 

lata 2012-2017, 

 pisma mieszkańców m. Cisie dot. dot. przejęcia na rzecz Gminy Halinów działek 

położonych w m. Cisie, 

 skarga na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach, 

Rada Miejska w Halinowie przekazała powyższą skargę do Komisji Rewizyjnej w celu 

dokonania analizy. 

 Pisma Sołtysa Okuniewa dot. utwardzenia odcinka drogi ul. Ogrodowej w Okuniewie 

oraz dokonania lustracji, analizy stanu czystości i porządku na terenie Okuniewa oraz 

wezwania właścicieli nieruchomości o wykonanie obowiązkowych prac związanych 

utrzymaniem czystości i porządku na posesjach, 
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 skarga Wojewody Mazowieckiego do WSA na uchwałę Nr XXXVII.325.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 27.06.2013 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, 

 kopia protokołu pokontrolnego Kuratorium Oświaty z kontroli SP w Brzezinach, 

 uchwała RIO w sprawie orzeczenia nieważności uchwały Nr XLIV.409.2014 z dnia 

03.03.2014 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego, 

 pismo mieszkańców Józefina dot. przejęcia na rzecz Gminy Halinów ul. Miłej 

w Józefinie, 

 informacja Burmistrza Halinowa w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Halinów za 2013 rok, przedstawienia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego gminnych instytucji kultury za 2013 rok oraz przedstawienia informacji o 

stanie mienia komunalnego gminy Halinów za 2013 rok, 

 pismo OSP Okuniew dot. przekazania uchwał Nadzwyczajnego Walnego Zebrania OSP 

w Okuniewie z dnia 23.03.2014 r., 

 sprawozdanie Burmistrza Halinowa dot. kwot wierzytelności o charakterze 

cywilnoprawnym w stosunku, do których nastąpiło umorzenie lub udzielenie ulgi 

w spłacie w roku 2013 r., 

 pismo mieszkanki z m. Nowy Konik dot. wysokiego opodatkowania drogi polnej, 

 odpowiedź Burmistrza Halinowa do Komisji Regulaminowej dot. przygotowania 

projektu uchwały zmieniającej Statut Gminy Halinów, 

 pismo mieszkańca z m. Zagórze dot. nadania nazwy ulicy w m. Zagórze,  

 pismo Rodziców, Opiekunów, Dziadków Uczniów oraz Dyrektora SP w Chobocie dot. 

rozbudowy budynku SP w Chobocie oraz zwiększenia liczby godzin lekcyjnych 

z kolejnym rokiem szkolnym 2014/2015, 

 pismo mieszkańca dot. dot. wykupienia działek w Wielgolesie Brzezińskim na rzecz 

Gminy Halinów, 

 pismo mieszkańca dot. odpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Halinów działki położonej 

w Hipolitowie, 

 pismo z REPS przekazujące ocenę współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie wraz ze zbiorczym 

zestawieniem zadań wspieranych z budżetu Gminy Halinów w 2013 roku. 
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11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że sesja 

Rady Powiatu Mińskiego zaplanowana jest na 23.04.2014 r. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że na sesji Rady Powiatu Mińskiego 

w dniu 05.03.2014 r. zostały omówione następujące tematy: 

- informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku 

Mazowieckim o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej, 

- sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku 

Mazowieckim i efektów pracy organizatora pieczy zastępczej za 2013 rok oraz wykaz 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej i systemu pieczy zastępczej, 

- podjęcie uchwały w sprawie Programu Budowy Lokalnego Systemu Wspierania Opieki 

nad Dzieckiem i Rodziną w Powiecie Mińskim na lata 2014 – 2019, 

- podjęcie uchwały w sprawie opinii w przedmiocie zmiany granic Gminy Dobre powiatu 

mińskiego, 

- uchwała w sprawie powierzenia Gminie Siennica prowadzenia zadań z zakresu 

zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi przy drogach 

powiatowych na terenie Gminy Siennica, 

- sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

Komisja Bezpieczeństwa podjęła uchwałę w sprawie wykorzystania środków z oszczędności po 

przetargach na bieżące naprawy dróg powiatowych. Następnie Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu Mińskiego poinformował o przygotowaniu projektu uchwały w sprawie wykonania 

chodnika w Cisiu oraz przygotowaniach do ogłoszenia przetargu. Ponadto poinformował 

o planowanym objeździe Komisji Bezpieczeństwa na terenie gminy Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie, czy w 2014 r. zostanie wykonany chodnik w Wielgolesie 

Brzezińskim od drogi krajowej w stronę Cisia. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

inwestycja zostanie wykonana. 

Radna p. Anna Ludwiniak zwróciła się z prośbą o naprawę chodnika na odcinku ok. 50 m przy 

ZS w Halinowie z powodu ciągłego podtopienia. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

sprawa zostanie przeanalizowana. 

Radny p. Leszek Gelo poinformował o zalewaniu skrzyżowaniu przy OSP w Długiej 

Kościelnej. 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz odniosła się do złego stanu mostu drewnianego na rzece 

Długiej w m. Kazimierów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Powiat zlecił 

wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę mostu. Ponadto poinformował, że obecne 

naprawy w postaci nowej nakładki nie utrzymują się na drewnianej powierzchni. 
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Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że w miarę możliwości w bieżących 

roku będą wykonane prace naprawcze na ulicach w Długiej Kościelnej i w Halinowie przy ZS 

w Halinowie, które są zalewane.  

Ponadto Sekretarz Halinowa poinformował o złożeniu wniosku na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej Powiatu w sprawie dofinansowania z budżetu Powiatu do autobusu linii nr 704. 

Radna p. Halina Kuć zwróciła uwagę na przejścia dla pieszych przy ZS w Halinowie, na 

których w godzinach nocnych nie widać pieszych. Ponadto radna zaproponowała doświetlenie 

przejść dla pieszych. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek wyjaśnił, że Gmina Halinów nie otrzymała pozwolenia 

od RDOŚ na wycięcie i usunięcie drzew (dębów). Jedynie jest możliwość przycięcia gałęzi 

w ramach bieżącej konserwacji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że po zmianie przepisów 

prawnych Gmina jest zobowiązana do wystąpienia do RDOŚ w sprawie wydania opinii na 

usunięcie drzew. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że nie widzi problemu na umieszczenie dodatkowego 

oświetlenia na przejściach dla pieszych. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że kwestia doświetlenia przejść dla 

pieszych przy ZS w Halinowie zostanie rozpatrzona. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że RIO unieważniła uchwałę 

Nr XLIV.409.2014 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 03.03.2014 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego odnośnie realizacji zadań dot. wydania wypisów 

i wyrysów z ewidencji gruntów i budynków. W związku z powyższym Burmistrz Halinowa 

zwrócił się z prośbą o wstawiennictwo radnych powiatowych w Powiecie, aby mieszkańcy 

z terenu gminy mieli możliwość odebrania wypisów i wyrysów w siedzibie Urzędu Miejskiego 

w Halinowie. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję a następnie ogłosił przerwę o godz. 15
04

. Obrady wznowiono o godz. 15
21

. 
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13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 – 

Druk Nr 442 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok – Druk Nr 443 

Projekty uchwał od punktu nr 13 do punktu nr 14 wraz z autopoprawkami omówiła Skarbnik 

Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023, 

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył 

dyskusję.  

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, ile wynosi obecnie zadłużenie Gminy Halinów. 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska poinformowała, że na 31 grudnia 2013 r. 

zadłużenie Gminy wyniosło ok. 14 mln. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wskaźnik zadłużenia 

Gminy Halinów jest zaplanowany na poziomie 41% w roku 2014. W następnym roku wskaźnik 

zadłużenia zaplanowany jest do wysokości 35-36% mimo prowadzonych dużych inwestycji na 

terenie gminy. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, na jakim poziomie jest wskaźnik możliwości 

zadłużenia Gminy Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wskaźnik 

dopuszczalnego zadłużenia Gminy Halinów wynosi 6,88% (maksymalnie może wynieść 9,55%). 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie, czy budowany wodociąg na ul. Popiełuszki w Długiej 

Szlacheckiej jest z inicjatywy lokalnej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że inwestycja jest 

realizowana jako ostatni z wykonanych projektów sieci wodociągowej (spinka wodociągowa).  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 442. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok – Druk Nr 443. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

środków finansowych na rekompensatę pieniężną za czas służby 

ponadnormatywnej dla policjantów z Komisariatu Policji w Halinowie – 

Druk Nr 444 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie przekazania środków 

finansowych na rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywnej dla policjantów 

z Komisariatu Policji w Halinowie. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie otworzył dyskusję.  

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, czy dofinansowanie dla policjantów będzie 

przeznaczone za pracę w formie patroli pieszych, samochodowych, czy na komisariacie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że został złożony wniosek o patrole 

piesze.  

Radny p. Tomasz Dubiński zadał następujące pytania: 

a) „czy dofinansowanie dotyczy okresu do końca 2014 roku”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że tak. Następnie Burmistrz 

Halinowa poinformował, że jeśli się to sprawdzi, podejmie negocjacje na kolejny rok. 

b) „ile będzie wynosił wymiar godzinowy służby ponadnormatywnej”? 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że dyżury będą odbywały się w trakcie służby 

w wymiarze 8 godzin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie, w jaki 

sposób zostanie rozwiązana sprawa dot. pracy policjanta w czasie należnego się odpoczynku 

oraz pracy w następnym dniu. 

Radny p. Andrzej Milczarek wyjaśnił, że dyżur policjanta wynosi 8 godzin w ciągu doby. 

Następnie radny poinformował, że Komendant Komisariatu Policji w Halinowie zaproponował 

dodatkową służbę w godzinach po służbie bądź w czasie urlopu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na rekompensatę 

pieniężną za czas służby ponadnormatywnej dla policjantów z Komisariatu Policji w Halinowie 

– Druk Nr 444. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania 

honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 449 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania 

honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 450 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński omówił projekty uchwał od 

punktu nr 16 do nr 17. Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poinformował, że do 

Kapituły Wyróżnień wpłynęły 3 wnioski. 

Radny p. Leszek Gelo odczytał pierwszy wniosek Burmistrza Halinowa o nadanie honorowego 

wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów” Bankowi Spółdzielczemu w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w wyniku głosowania Kapituły Wyróżnień za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0, wniosek został 

przyjęty. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały – 

Druk Nr 449. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał drugi wniosek 

Burmistrza Halinowa o nadanie honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów” Gminnej 

Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Halinowie. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poinformował, że w wyniku głosowania 

Kapituły Wyróżnień za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0, wniosek został przyjęty. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały – 

Druk Nr 450. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał trzeci wniosek 

Mieszkańców z gminy Halinów o nadanie honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy 

Halinów” Panu Włodzimierzowi Gronczewskiemu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poinformował, że w wyniku głosowania 

Kapituły Wyróżnień za – 0, przeciw – 4, wstrz. się – 0, wniosek nie został przyjęty. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, dlaczego posiedzenie Kapituły Wyróżnień nie zostało 

podane do publicznej wiadomości i nie zostali poinformowani Wnioskodawcy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że zwołanie 

i posiedzenie Kapituły odbyło się zgodnie z Regulaminem Nadawania Honorowych Wyróżnień 

przyjętym przez Radę Miejską w Halinowie. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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Na salę wszedł radny p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 449. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 450. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Edyta Woźniakowska. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski złożył podziękowania za podjęcie powyższych 

uchwał. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi 

Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 445 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody 

Mazowieckiego. 

Następnie radny stwierdził, że uchwalenie planu Okuniewa było gigantycznym wysiłkiem 

pracowników Urzędu i wysiłkiem finansowym obciążającym budżet Gminy Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, czy pozwolenie na budowę w przypadku uchylenia 

planu przez sąd może być cofnięte. 

Radny p. Dawid Wojda wyjaśnił, że prawo w Polsce nie działa wstecz i pozwolenie na budowę 

nie może być cofnięte. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, tereny zalewowe, które dotyczą rozlewisk 

rzek, nie występują na terenie gminy Halinów. Ponadto Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że tereny 

podnoszone w skardze przez Wojewodę są terenami, na których występują lokalne podtopienia. 

Na salę weszła radna p. Edyta Woźniakowska. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 445. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 446 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 447 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 448 

Projekty uchwał od punktu nr 19 do punktu nr 21 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa 

p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów oraz pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina 

Halinów oraz w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Józefin, gmina Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz złożył formalny wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa 

Kościelna, gmina Halinów. 

Radna p. Anna Ludwiniak nie przychyliła się do nazwy Łodygowa w Józefinie. Następnie 

radna zaproponował inne nazwy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że o nazwę Łodygowa 

wnioskowali mieszkańcy Józefina. 

Radny p. Marcin Pawłowski zaproponował opracowanie systemu dot. nazewnictwa ulic na 

terenie gminy Halinów, który pozwoli na uniknięcie niepotrzebnych dyskusji. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie wniosku Zastępcy Burmistrza Halinowa o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – 

Druk Nr 446. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 10, 

przeciw – 0, 
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wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak. 

Porządek obrad XLVI sesji w dniu 16 kwietnia 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2013 roku. 

6. Sprawozdanie wybranych organizacji pozarządowych korzystających z dofinansowania 

gminy Halinów w roku 2013. 

7. Informacja kierownika MOPS w Halinowie pt. ”Ocena zasobów pomocy społecznej”. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku. 

9. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

10. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

11. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

12. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 442. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok – Druk Nr 443. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania środków finansowych 

na rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywnej dla policjantów 

z Komisariatu Policji w Halinowie – Druk Nr 444. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 449. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów – Druk Nr 450. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk 

Nr 445. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 447. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 448. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 3 marca 

2014 roku. 
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22. Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

20 marca 2014 roku. 

23. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

24. Zamknięcie sesji. 

19. 
Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 447 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 448 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina 

Halinów – Druk Nr 447. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak,  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Józefin, gmina 

Halinów – Druk Nr 448. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 10, 

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak,  

21. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 3 marca 2014 roku  

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

3 marca 2014 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt protokołu został przyjęty.  

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak. 

                                                 

 Punkt nr 19 powtarza się z powodu zmiany porządku obrad XLVI sesji w dniu 16 kwietnia 2014 roku. 
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22. Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 20 marca 2014 roku 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

20 marca 2014 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt protokołu został przyjęty.  

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak. 

23. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Nie było odpowiedzi. 

24. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 16 kwietnia 2014 r. o godz. 16
55 

zamknął obrady XLVI sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
*
 do protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 16 kwietnia 2014 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

16 kwietnia 2014 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XLVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

16 kwietnia 2014 roku. 

3. Załącznik nr 3 – informacja pt. ”Ocena zasobów pomocy społecznej”. 

4. Załącznik nr 3 – Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w 2013 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

                                                 
*
 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


